
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 12. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 22

Det fremgår af Evaluering af specialpædagogisk støtte på ungdomsuddannelserne - De

fagprofessionelles perspektiv på SPS (EVA) som et opmærksomhedspunkt til Styrelsen

for Undervisning og Kvalitet, at styrelsen bør overveje, om procedurerne omkring ansøg-

ning af støtte kan lettes, så ventetiden på bevillinger kan nedbringes, så uddannelsesin-

stitutionerne hurtigere kan yde støtte til de elever, der har behov for det.

Hvilke overvejelser og konkrete initiativer giver dette ministeren anledning til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Sophie Callesen (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Sophie.Callesen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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